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Iktatószám: 02/134-35/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 2016. április 28-án 11
00

 órai kezdettel 

Veszprémben, a Megyeháza Szent István termében megtartott nyílt üléséről. 

Jelen voltak: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

Dr. Áldozó Tamás Róbert 

Császár László 

Dániel Mária Magdolna 

Deák Istvánné  

Dobó Zoltán  

Dr. Horváth József 

Galambos Szilvia 

Kovács Beatrix Zsuzsanna 

Latorczai János 

Orbán Imre 

Pál Béla 

Papp Tamás 

Tábori Ferenc 

Vörösmarty Éva képviselők  

 

Távolmaradásukat bejelentették: 
Fenyvesi Zoltán Mihály  

Ferenczi Gábor képviselők 

Jelen voltak továbbá: 

Kovács István rendőr vezérőrnagy, országos 

rendőrfőkapitány-helyettes, Országos Rendőr-főkapitányság  

dr. Töreki Sándor rendőr dandártábornok, rendőrségi 

főtanácsos, megyei rendőrfőkapitány, Veszprém Megyei 

Rendőr-főkapitányság 

Tamásné Rozner Katalin r. ezredes, rendőrségi főtanácsos, 

hivatalvezető, Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság 

Gaál Csaba c. rendőr őrnagy, Veszprém Megyei Rendőr-

főkapitányság  

Komáromy Lajos, Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság 

Dr. Markovszky György elnök, Veszprém Megyei 

Kereskedelmi és Iparkamara 

Dr. Somogyi Istvánné főtitkár, Veszprém Megyei 

Kereskedelmi és Iparkamara 

Czigány Attila gazdasági főmunkatárs, Veszprém Megyei 

Kereskedelmi és Iparkamara 

Kiss Attila vezető mentőtiszt, Közép-dunántúli Regionális 

Mentőszervezet Veszprém Megyei Kirendeltsége 

Keller Vendel polgármester, Aszófő Község 

Önkormányzata 

Dr. Imre László, megyei jegyző 

Horváth Ernő, elnöki kabineti titkár 

Diószeginé Tímár Hajnalka irodavezető 



2 

 

Farkas Barbara, költségvetési referens 

Fabacsovics Zoltán, irodavezető 

Dr. Molnár Gyöngyi, jogtanácsos 

Széles Vivien titkársági ügykezelő, jegyzőkönyvvezető 
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AZ ÜLÉS MEGKEZDÉSE 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte a testület ülésén megjelent képviselőtársait, a hivatal és a sajtó munkatársait, 

valamennyi megjelent vendéget. 

 

Tájékoztatta képviselőtársait, hogy az Országgyűlés az 1/2004. (IV.6.) politikai 

nyilatkozatával április 16-át a Magyar Holocaust Emléknapjává nyilvánította. Erre, valamint 

az SZMSZ 16 § (4) bekezdésében foglaltakra tekintettel, kérte, hogy 1 perces néma felállással 

emlékezzenek a holocaust magyarországi áldozataira. 

1 perces néma felállás 

 

Tájékoztatta a megjelent vendégeket, hogy a meghívóban szereplő „Döntés a Dr. Komjáthy 

László Díj adományozásáról” tárgyú előterjesztést a Veszprém Megyei Önkormányzat 

Közgyűlése zárt ülés keretein belül tárgyalja, ezért megkérte őket, hogy a zárt ülés 

időtartamára szíveskedjenek elhagyni az üléstermet. 

 

Zárt ülés: 11.10 – 11.20 óráig. (A zárt ülés külön jegyzőkönyvben került rögzítésre a  

02/134-34/2016. iktatószámon.) 

 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta a jelenlevőket, hogy a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése zárt ülés 

keretében döntött a Dr. Komjáthy László Díj adományozásáról. 

A közgyűlés döntésének megfelelően ismertette a meghozott határozatokat: 

 

22/2016. (IV. 28.) MÖK határozat 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése „a megyei rendvédelmi szervek és 

szervezetek tagjai” kategóriában a közrend, a közbiztonság és a bűnmegelőzés kiemelkedő 

támogatásáért és az együttműködésért végzett eredményes szakmai munkássága 

elismeréseként  

 

Borbély Zoltán r. alezredest  

a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság Rendészeti Igazgatósága Közrendvédelmi 

Osztályának osztályvezetőjét 

Dr. Komjáthy László Díj elismerésben részesíti. 

 

A kitüntetéssel bruttó: 100.000.- Ft anyagi elismerés jár. 

A testület felkéri a közgyűlés elnökét, hogy a kitüntetés átadásával kapcsolatban a szükséges 

intézkedéseket tegye meg. 

 

Határidő: 2016. Rendőrség Napja, a Szent György nap alkalmából rendezendő ünnepség  

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke  

 

 

23/2016. (IV. 28.) MÖK határozat 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése „a megyei rendvédelmi szervhez, 

szervezethez nem tartozó egyéb természetes személy” kategóriában a közrend, a közbiztonság 
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és a bűnmegelőzés kiemelkedő támogatásáért és az együttműködésért végzett eredményes 

szakmai munkássága elismeréseként  

 

Zakar Zoltánné 

kortárssegítőt 

Dr. Komjáthy László Díj elismerésben részesíti. 

 

A kitüntetéssel bruttó: 100.000.- Ft anyagi elismerés jár. 

A testület felkéri a közgyűlés elnökét, hogy a kitüntetés átadásával kapcsolatban a szükséges 

intézkedéseket tegye meg. 

 

Határidő: 2016. Rendőrség Napja, a Szent György nap alkalmából rendezendő ünnepség  

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke  

 

24/2016. (IV. 28.) MÖK határozat 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése „jogi személy vagy egyéb szervezet” 

kategóriában a közrend, a közbiztonság és a bűnmegelőzés kiemelkedő támogatásáért és az 

együttműködésért végzett eredményes szakmai munkássága elismeréseként a 

 

Veszprém Megyei Vadászkamarát 

Dr. Komjáthy László Díj elismerésben részesíti. 

 

A kitüntetéssel bruttó: 100.000.- Ft anyagi elismerés jár. 

A testület felkéri a közgyűlés elnökét, hogy a kitüntetés átadásával kapcsolatban a szükséges 

intézkedéseket tegye meg. 

 

Határidő: 2016. Rendőrség Napja, a Szent György nap alkalmából rendezendő ünnepség  

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke  

 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta továbbá a jelenlevőket, hogy a kitüntetések átadására a Rendőrség Napján, a 

Szent György nap alkalmából rendezendő ünnepségen kerül sor. A díjazottaknak ezúton is 

gratulált a kitüntetésükhöz. 

 

A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a 17 fő közgyűlési tag közül 15 fő jelen van, az 

ülés határozatképes. 

 

Távolmaradását előzetesen bejelentette Fenyvesi Zoltán és Ferenczi Gábor képviselő. 

 

Az ülés napirendjével kapcsolatban bejelentette, hogy „Sürgős” minősítésű indítvány készült 

„Veszprém Megyei Önkormányzat és a Pannon Egyetem együttműködése a Danube CSR 

projektbe való becsatlakozással” címmel, melyet a „Tájékoztató a Veszprém Megyei 

Területfejlesztési Szakmai Kollégium munkájáról, javaslat működésének 

meghosszabbítására” tárgyú napirendet követően javasolt megtárgyalni. 

 

Bejelentette továbbá, hogy a meghívó szerinti 15-ös, „Tájékoztató Veszprém megye 

gazdaságának 2015. évi teljesítményéről, a foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről” című 

napirendi ponttal kapcsolatosan Dr. Markovszky György, a Veszprém Megyei Kereskedelmi 
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és Iparkamara elnöke elfoglaltságára tekintettel kezdeményezte, hogy a napirendi pont 

tárgyalására előbb kerülhessen sor. Kérésére figyelemmel javasolta, hogy az előterjesztést - a 

Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének beszámolóját követően - második 

napirendként tárgyalja meg a közgyűlés. 

 

Bejelentette, hogy az Ügyrendi Bizottság a 2016. április 28-i ülésen a napirendi tervezetet 

valamint a „Sürgős” minősítésű indítványt tárgyalásra alkalmasnak minősítette. 

 

Az elhangzottak figyelembe vételével indítványozta a napirend elfogadását. 

 

A közgyűlés tagjai közül jelen volt 15 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 15 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 

25/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a 2016. április 28-ai nyílt ülésének 

napirendjét a következők szerint állapította meg: 

 

1. A Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének beszámolója Veszprém 

megye közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 

Előadó: Dr. Töreki Sándor, r.dandártábornok, rendőrségi főtanácsos, a 

Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság rendőrfőkapitánya 

Előkészítésért felelős: Zsebe Péter önkormányzati referens 

 

2. Tájékoztató Veszprém megye gazdaságának 2015. évi teljesítményéről, a 

foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről 

Előadó: Dr. Markovszky György, a Veszprém Megyei Kereskedelmi 

és Iparkamara elnöke 

Előkészítésért felelős: Zsebe Péter önkormányzati referens 

 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 

Bizottsági tag és bizottsági alelnökök választása 

Munkaterv módosítása 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 

 Dr. Molnár Gyöngyi, jogtanácsos 

 

4. A Veszprém Megyei Önkormányzat megyei díjainak adományozásáról szóló 

5/2013. (II. 20.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető  

Dr. Molnár Gyöngyi, jogtanácsos 
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5. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II. 

17.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető 

 Farkas Barbara, költségvetési referens  

 Dr. Molnár Gyöngyi, jogtanácsos 

 

6 .  A Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtása, 

költségvetési maradvány megállapítása 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető 

 Farkas Barbara, költségvetési referens  

 

7. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 4/2016. (II. 

15.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Szász Jutka, irodavezető 

 Farkas Barbara, költségvetési referens 

 Dr. Molnár Gyöngyi, jogtanácsos 

 

8. Beszámoló a 2015. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Dr. Imre László, megyei jegyző 

 Unger Ferencné, belső ellenőr 

 Szász Jutka, irodavezető 

 

9. Beszámoló a Veszprém Megyei Önkormányzat, valamint a Veszprém Megyei 

Önkormányzati Hivatal 2015. évi közbeszerzéseiről 

Előadó: Polgárdy Imre, a közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Ratkovszky Judit, megyei jegyzői kabineti titkár, 

 szakmai főtanácsadó 

 

10. Beszámoló a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal 2015. évi tevékenységéről 

Előadó: Dr. Imre László, megyei jegyző 

Előkészítésért felelős: A Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal valamennyi 

munkatársa 

 

11. Tájékoztató a Veszprém Megyei ITP 2016. évi módosításának előrehaladásáról 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető 

 Szücs Imre, területfejlesztési referens 

 

12. A „Veszprém Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány” Alapító Okiratának 

módosítása 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Dr. Áldozó Tamás a közalapítvány kuratóriumának 

elnöke 

 Dr. Molnár Gyöngyi, jogtanácsos 
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13. Tájékoztató a Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai Kollégium 

munkájáról, javaslat működésének meghosszabbítására 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető 

 Szücs Imre, területfejlesztési referens 

 

14. A Veszprém Megyei Önkormányzat és a Pannon Egyetem együttműködése a 

Danube CSR projektbe való becsatlakozással 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Diószeginé Tímár Hajnalka, irodavezető 

 Dr. Molnár Gyöngyi, jogtanácsos 

 

15. Beszámoló Közép-dunántúli Regionális Fejlesztési Ügynökség Közhasznú 

Nonprofit Kft. 2015. évi tevékenységéről  

Előadó: Holcinger László a Közép-Dunántúli Regionális 

Fejlesztési Ügynökség ügyvezető igazgatója 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető 

 Arnold György, területfejlesztési referens 

 

16. Tájékoztató jelentés a Közép-dunántúli Regionális Mentőszervezet Veszprém 

Megyei Kirendeltségének 2015. évi munkájáról 

Előadó: Dr. Onódi Lívia, az Országos Mentőszolgálat Közép-

Dunántúli Regionális Mentőszervezet Veszprém Megyei 

Kirendeltségének igazgatója 

Előkészítésért felelős: Zsebe Péter önkormányzati referens 

 

17. Tájékoztató a „8-as főút” Térségi Fejlesztési Tanács 2015. évi munkájáról 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Fabacsovics Zoltán, megyei főépítész, irodavezető 

 Arnold György, területfejlesztési referens 

 

18. Jelentés a lejárt határidejű határozatokról (I.), a bizottsági döntésekről (II.)  

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Zsebe Péter önkormányzati referens 

 

19. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről 

Előadó: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

Előkészítésért felelős: Zsebe Péter önkormányzati referens 

 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 

1. A Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének beszámolója Veszprém 

megye közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 

 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte Kovács István rendőr vezérőrnagy, országos rendőrfőkapitány-helyettes urat, 

valamint dr. Töreki Sándor rendőr dandártábornok, rendőrségi főtanácsos, megyei 

rendőrfőkapitány urat. 

 

Megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban a rendőrség részéről szóbeli kiegészítést 

kívánnak-e tenni, majd megadta a szót Dr. Töreki Sándor rendőrfőkapitány úrnak. 

 

Dr. Töreki Sándor 

Köszöntötte a megjelenteket, majd elmondta a beszámolóval ismertetni kívánták a rendőrség 

2015. évi munkáját. Felhívta a figyelmet, hogy az előterjesztés mellékletének utolsó 

táblázatában hibásan szerepelnek az adatok, a Pápai Rendőr-kapitányság Határrendészeti 

Alosztály tevékenysége került feltüntetésre.  

A Dr. Komjáthy László Díj megalapításával kapcsolatban köszönetét fejezte ki. Elmondta, 

fontosnak tartja az együttműködést a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság állománya és 

az önkormányzatok, civil szervezetek, polgárőrség, vadászkamara között. Véleménye szerint 

az együttműködés hiányában nem lehetnének ilyen magasak a közbiztonsági mutatók a 

megyében. 

Elmondta továbbá, a megye állománya jól teljesítette a szakmai kihívásokat, továbbá 

toleránsan és emberségesen végezték munkájukat. Ezt megerősítette az önkormányzati 

felmérésen az 5-ös skálán elért 4,5-es átlag, amely a megyei rendőr-főkapitányság munkáját 

dicséri. Fontosnak tartotta kiemelni a helyi szintű problémák ismeretét és az ezekre történő 

válaszokat, hiszen minden főkapitányságnak meg vannak a helyi sajátosságai, a helyi 

közbiztonságot negatívan sújtó történései, melyekre meg kell adni a helyi szintű eredményes 

választ. Szerinte a megyében élőknek a rendőri segítség elérésére van szüksége, a lehető 

legrövidebb időn belül, amely Veszprém megyében a bejelentést követően alig haladja meg a 

tíz percet.  

Kiemelte, az elmúlt évben karakteres változás volt az állomány vonatkozásában, az új 

szolgálati törvény hatályba lépése 30%-os illetmény növekedését hozott, amely tovább emelte 

a kollégák megbecsülését. Megemlítette, egy rablás eredményes felderítésekor Veszprém 

város polgármestere jutalommal fejezte ki elismerését a kollégáknak, továbbá megemlítette 

Hajmáskér polgármesterének köszönő levelét, a körzeti megbízott munkájának magas szintű 

elismeréseképpen. Elmondta a határon állomásozó rendőröket több polgármester is 

meglátogatta, és büszkén mondták, „ezek a mi rendőreink”. 

Hozzátette, 2016-ban a toborzást tartja legfontosabbnak. Tapasztalata szerint az 

elkötelezettség és szakmai elhivatottság a megyében a legmagasabb. Elmondta, nagy 

hangsúlyt fektetnek erre, ezért úgy vélte biztonság van Veszprém megyében.  

A közlekedésbiztonsággal kapcsolatban megjegyezte, pozitív eredmény született, ellenben a 

halálos kimenetelű balesetek számát még mindig csökkenteni kell. Külön kiemelte a 

kerékpáros és a gyalogosok biztonságának javítását.  

Végezetül megköszönte a 2015-ben kapott támogatásokat, büszkeséggel említette kollégái 

munkáját. 
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Kovács István 

Köszöntötte a megyei közgyűlés valamennyi tagját, majd elmondta, örömmel tölti el, hogy 

második alkalommal vehet részt a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése ülésén. 

Megjegyezte, a 4,5-es átlag  mellyel az önkormányzatok a rendőrséget osztályozták  az 

országos átlagnál (4,27) magasabb. Véleménye szerint ez a Veszprém megyei kollégák 

munkáját dicséri. 

Örömmel említette, hogy kollégájuk Dr. Komjáthy László Díjban részesül, megerősítette 

kiemelkedő munkásságát. Szerinte ezzel a díjjal a megyei önkormányzat is el tudta ismerni 

szakmai munkásságát. Bejelentette, hogy az új program indulása óta jelentősen csökkent a 

halálos balesetek aránya a vizsgált időszakra nézve. Bizakodását fejezte ki, hogy a 365 

telepített ellenőrzési pont, valamint a meglévő 160 közúti ellenőrzési pont eredményeként 

érvényesülhetnek az EU elvárásai, mely szerint 2050-re az EU útjain közlekedési balesetben 

nem fog senki meghalni.  

Végezetül köszönetét fejezte ki a megyei közgyűlésen keresztül azoknak a 

polgármestereknek, akik meglátogatták a határok mentén állomásozó rendőröket, és a 

migrációval kapcsolatban segítséget nyújtottak. Elmondta, 2015 októberében egy felmérés 

alapján a hónap embere a rendőr volt, ennél nagyobb megbecsülés nem létezik.  

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a határozati 

javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

Pál Béla 

Megköszönte a szót elnök úrnak, majd elmondta, jó érzés volt hallgatni főkapitány úr 

beszámolóját, valamint olvasni az anyagot, amely igyekezett teljes képet adni a Veszprém 

Megyei Rendőr-főkapitányság 2015-ben végzett munkájáról. Örömmel jegyezte meg, hogy az 

országos főkapitányság is elismerő szavakkal illette a megyei főkapitányság tevékeny 

munkáját. Külön megköszönte valamennyi rendőrnek az áldozatos munkát, melyet bármely 

időjárási körülményben ugyanúgy ellátnak és ők azok, akikkel rendszeresen találkoznak az 

állampolgárok. Tapasztalata szerint a polgárbarát rendőrség napjainkban kezd valóra válni, 

hiszen a hétköznapokban is figyelemmel követhető, ahogy a rendőrök segítik a polgárokat, 

akkor is, ha a polgár a vétkes.  

Elmondta továbbá, nagyra értékeli azokat a programokat, melyek a megelőzésre irányulnak. 

Szerinte ezek hatással vannak az állampolgárokra, hogy változtassanak szokásaikon és 

fegyelmezettebben éljék mindennapjaikat. A beüzemelt ellenőrzőpontokról megjegyezte, 

tartanak tőlük az emberek, amely pozitív, hiszen ez a fegyelmezett közlekedéshez nagy 

mértékben hozzájárul. Véleménye szerint a szabálykövetés a legfontosabb az állampolgárok 

felől és egy polgárbarát hozzáállás a rendőrök részéről. 

Hozzátette, szoros kapcsolat van az önkormányzatok és a rendőrség között, ennek keretein 

belül többször közösen sétálnak végig az utcákon és tartanak közös fogadóórákat. 

A Magyar Szocialista Párt frakciója nevében megköszönte a Veszprém Megyei Rendőr-

főkapitányság 2015-ben végzett munkáját és hasonlóan eredményes évet kívánt az idei évre 

is. 

Megkérdezte, a rendőrség hogy áll a turisztikai szezonra való felkészüléssel, igényel-e 

segítséget az Országos Rendőr-főkapitányságtól vagy más megyétől, és igénybe veszik-e a 

diáktolmács rendszert, amely a korábbi években is segítette a rendőrség munkáját a Balaton 

parton. 
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Orbán Imre 

A Jobbik Magyarországért Mozgalom frakciója nevében megköszönte a rendőrség munkáját, 

a helyi járőrtől kezdve a megyei szintű vezetőig egyaránt. Véleménye szerint a rendőrség a 

migráció által sújtott helyzetben jól látta el a feladatát, többek között a megyéből levezényelt 

rendőrökre is gondolva, a magyar államhatár őrizetének érdekében. 

Javasolta, a rendőrség a minisztérium irányába fogalmazza meg azt az elvárást, hogy 

szükségszerű a határőrség visszaállítása, melyet jól mutat a jelen helyzet a déli határnál. 

Szerinte pillanatnyilag még kezelhető a helyzet, de egy nagyobb áradatnál a honvédség és a 

rendőrség egymaga nem tudja ellátni majd a feladatot. 

Felhívta a figyelmet, hogy a rendőrség vezetői mindent megtesznek annak érdekében, hogy 

kulturált körülmények között tudják a szolgálatukat ellátni a határon dolgozó rendőrök, 

azonban ez nem mindig sikerül. Kérte, a felmerülő problémákat minél előbb számolják fel, ha 

van rá lehetőség, és a határőrséget próbálják felállítani, azokon a kapitányságokon, ahol a 

legnagyobb a migrációs nyomás. Véleménye szerint jobb hatékonyságot és kevesebb 

problémát fog okozni, ha a helyi, illetve déli megyékből verbuválják a határőrséget.  

Megjegyezte, amikor az Orbán-kormány megszüntette a szolgálati nyugdíjat, Kontrát Károly 

pápai fogadóóráján kérte, adják vissza mindenkinek a szolgálati nyugdíjat, ellenben ezeket az 

embereket, akik szolgálati nyugdíjban részesülnek, kötelezzék arra, hogy egyfajta tartalékos 

haderőt, nemzeti gárdát képezzenek. Ez lenne az ára annak, hogy visszakapják a szolgálati 

nyugdíjat. Véleménye szerint a mostani tartalékosság nem kielégítő az ország számára. 

Hozzátette, lassan már nem csak a déli határokat, hanem a nyugati határokat is védeni kell, 

hiszen az osztrákok visszaállították a határőrizetet, a határátkelőhelyeken van ahol kerítést is 

fognak húzni. 

 

Dr. Töreki Sándor 

Pál Béla turisztikai kérdésével kapcsolatban elmondta, az idei évben a Balatoni Közbiztonsági 

Koordinációs Bizottság elnöke Veszprém megye. Ezzel kapcsolatban a szervezési feladatok 

már megkezdődtek és a készenléti rendőrég az a bázis, melyből építkezni lehet az 

idegenforgalmi szezonban. Hozzátette, a múlt évben rendelkezésre álló létszámmal, itteni 

telephelyezéssel számíthatnak a kollégák munkájára, ezen kívül a belső kapitányságokról is 

átcsoportosítással lehet számítani plusz munkaerőre, ha a közbiztonsági helyzet megkívánja. 

Felhívta a figyelmet, a Balaton parti polgármesterek elmondása alapján erős szezon várható, a 

foglalások alapján nagyon sok turista fog érkezni idén a Balatonhoz.  

A diáktolmács programmal kapcsolatban kiemelte, idén is tovább fog működni, hiszen 

nagyon jól működő rendszerről van szó, továbbá a rendészeti fakultációs osztályok hallgatói 

is szolgálatot teljesítenének a kollégákkal, így közelről is megtanulhatják a rendőri munkát. 

Végezetül elmondta, a szezonnyitó 2016. május 19-én lesz Balatonfüreden. 

 

Kovács István 

Orbán Imre frakcióvezető úr javaslatával kapcsolatban elmondta, kulturált kereskedelmi 

szálláshelyeken illetve az átalakított Szegedi Rendészeti Szakközépiskolában szállásolják el a 

határon állomásozó rendőrkollégákat. Azok a videók és képek, melyek megjelentek az 

interneten, felhívták a figyelmet arra, hogy mi mindent kell még tenni, hogy javítsanak a 

körülményeken. 

Elmondta, a határőr, aki kiküldi a járőrt, nem tesz a dolgozó feje fölé „kajibát”, ezért a 

dolgozók próbáltak építeni, hogy ne ázzanak el járőrözés közben. Felhívta a figyelmet, hogy 

jelenleg közel száz esőbeálló biztosítja a rendőröknek a menedéket az eső elől, ezzel is 

elősegítve az állomány munkakörülményeinek javítását. 
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Bizton állította, hogy azok az elhelyezési és étkeztetési körülmények, melyeket biztosít a 

rendőrség, az a mai kor színvonalának megfelelő az élelmiszer ellátással együtt. Véleménye 

szerint azoknak a kollégák, akik a migrációs helyzetben teljesítenek, jár a magas színvonalú 

elhelyezés és étkeztetés. 

 

Hozzászólások 

 

Dobó Zoltán 

Többszörös érintettként megemlítette, Tapolcán év rendőre címet alapítottak, amely idén 

került először átadásra. 

A civil és a rendőri együttműködéssel kapcsolatban elmondta, a körülmények és a történelemi 

környezet hatására, ha a közösség kohézióját vizsgálják, minél erősebb a nyomás annál 

erősebb a kohézió. Véleménye szerint Magyarországon a rendőrök és a civilek egyaránt 

megtalálták a közös hangot. 

Hozzátette, a díjon túl kétszer élelmiszer adományt vittek a Veszprém megyei századnak, 

melyben sok tapolcai fiú is szolgált. Megható emlékként jegyezte meg, a nyilvános 

adománygyűjtésen két idős hölgy megkérdezte, hogy ezek a gyerekek szeretik-e a sport 

szeletet. Felhívta a figyelmet, ezek a gyerekek azok a rendőrtisztek voltak, akiket ekkora 

szeretettel vettek körül Tapolcán. 

Elmondta továbbá, egy alkalommal meleg téli öltözet vásárlásába is beszállt Tapolca Város a 

határon szolgálatot teljesítő egyenruhások részére. Megjegyezte, megtisztelő volt számára, 

hogy Tapolca város így kivehette részét az országhatár védelmében, és mellé állhatott a 

Veszprém megyei katonáknak, rendőröknek, akik helyettünk is védik a határt. 

Felhívta a figyelmet, Tapolca készpénzzel járul hozzá a kapitányság felújításához, illetve a 

Nyugat-Európából kapott adományokból igyekeznek irodabútorokat is biztosítani. Elmondta, 

mindent megtesznek annak érdekében, hogy a tapolcai rendőrök munkájukat kényelemben 

végezhessék.  

Hiányosságként a polgárőrséget emelte ki Tapolcán, melynek színvonalán javítani kell a 

jövőben. Megjegyezte, jelenleg nem pénz kérdése, hogy jól működjön a polgárőrség, hanem 

szervezeti, strukturális és egyéb okai vannak, ezért reményét fejezte ki, hogy a rendőrség 

iránymutatása alapján újra szervezhetik a polgárőr mozgalmat és így erősítik majd egymást, 

hiszen a cél közös.  

Végezetül megköszönte a rendőrség munkáját és további hasonló együttműködést kívánt a 

közös cél elérése érdekében.  

 

Deák Istvánné 

Megköszönte a rendőrség elmúlt években végzett munkáját, majd elmondta, a várpalotai 

rendőrség beszámolójakor is megjegyezte, javultak a felderítés eredményei, továbbá a város 

és a rendőrség között nagyon szoros és intenzív az együttműködés. 

A beszámolóból kiemelte az „ÚJRATERVEZÉS  ha nem a helyes utat választottad” 

programot, melyben azoknak a fiataloknak segítenek, prevenciós programokat szerveznek, 

akik a megyében lakásotthonokban élnek, a büntetőtörvénnyel már összeütközésbe kerültek 

vagy hasonló helyzetbe kerültek és közel állnak ahhoz, hogy bűncselekménybe keveredjenek. 

Pedagógusként fontosnak tartja ezeknek a gyerekeknek a segítését, véleménye szerint 

második esély mindenkinek jár, és ha megmenthetők ezek a fiatalok attól, hogy hasonló 

helyzetbe kerüljenek ismét, akkor nagyon sokat tettek ebben az ügyben. Megjegyezte, örülne, 

ha ez a program kiterjedne az egész megyére azon kezdeményezések mellett, melyeket Pál 

Béla már említett.  

Végezetül további sok sikert kívánt a rendőrség állománya részére. 
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Dr. Áldozó Tamás 

Köszöntötte a rendőrség munkatársait, majd elmondta, Pápa kiemelten részt vett a légi 

határvédelmében is, hiszen a rendőrök mellett a bázisrepülőtér állományából is nagyon sokan 

lent voltak a határnál és szolgálatot teljesítettek. Hozzátette, a határvédelem érdekében 

elvezényelt egyenruhások munkáján túl az otthon maradt rendőrök munkáját is meg kell 

köszönni, hiszen jelentősen megnőtt a szolgálati terhük és kisebb létszámmal voltak 

kénytelenek biztosítani a közrendet és a szakszerű rendőri munkát a településeken. 

Véleménye szerint méltánytalanul sok bírálatot kapnak  főleg a közösségi médiában  a 

rendőrök azokban az esetekben, mikor nagy figyelmet kiváltó bűncselekmény történik egy 

településen, hiszen olyan esetekkel szembesítik a rendőrséget, amelyek megelőzhetetlenek. 

Példaként egy kútledöntést említett, majd elmondta, nem lehet minden hasonló esethez 

rendőrt állítani. Szerinte ezek nem olyan gyakoriak, hogy a hétköznapokban az állampolgárok 

biztonságérzetét befolyásolná. Megjegyezte, természetesen megkönnyebbülés, ha az 

elkövetők hamar kézrekerülnek.  

A migrációs helyzet feladatainak növekedésével kapcsolatban Dobó Zoltánnal egyetértve 

elmondta, a társadalmi megbecsülés lényegesen megnőtt a rendőrség és a katonaság irányába. 

Kiemelte, azt kívánja, hasonló migrációs problémának az ország ne legyen többé kitéve, de 

ezt a megbecsülést akkor is meg tudja őrizni a katonaság és a rendőrség. Véleménye szerint a 

megye valamennyi településén a rendőrséggel való együttműködéssel kapcsolatos 

előterjesztést a képviselőtestületek egyhangúan elfogadták, továbbá a pártok részéről is 

konszenzusos megítélése kevés olyan ügynek van, mint a rendőrség támogatásának. 

Reményét fejezte ki, hogy ez a konszenzus is megtartható a rendőrség megbecsülését érintően 

és akkor dönteni lehet majd a rendőrségi épületek felújításáról és további támogatásokról. 

 

Dr. Horváth József 

Megjegyezte, az ajkai rendőrkapitányság épülete már régóta felújításra szorul, amely 

hamarosan városi segítséggel megújulhat. 

Véleménye szerint a statisztikai adatok alapján az elmúlt években a rendőrségi munka a 

társadalomban jobb megítélésű, amely nagyon pozitív dolog. Elmondta továbbá, Ajkán a 

rendőrség megítélését abból látja, hogy az együttműködés és a lakosság támogatása hogy 

jelenik meg a rendőrség részéről. 

Felhívta a figyelmet, hogy Ajkán az önkormányzat szervezi a város életét nagyon sok 

dologban és az a jó, hogy a városban az emberek biztonságban érzik magukat és ebben nagy 

előrelépés és együttműködés van a rendőrség részéről. Ez az óvodában elkezdődik már, az 

óvoda rendőrrel az iskolarendőrön át a nyugdíjasklubokban lévő rendőrökig. 

Elmondta, a helyi önkormányzatok igyekeznek támogatni ezt az együttműködést, hiszen a 

rendőr látványa mindig megnyugtató. Ajkán a közterületi jelenléthez milliós nagyságrendű 

támogatást nyújt az önkormányzat, melyet a jövőben is biztosítanak a rendőrségnek. Emellett 

azokat a kommunikációs eszközöket is igénybe vehetik, mellyel eljut a figyelmeztetés, 

figyelemfelhívás az emberekhez, hiszen az ajkai újságban, televízióban a rendőrség hetente 

szerepel. Szerinte ezek olyan együttműködések, előnyök, a város és a rendőrség részéről, 

mellyel élni kell. 

Kiemelte, az elismerés nagyon fontos, Ajka az év rendőrkapitánysága lett, amely nagy öröm a 

város részéről, továbbá mindenképp számíthatnak Ajka város támogatására az ajkai rendőrök. 

 

Deák Istvánné 11:54 perckor elhagyta az üléstermet. 
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Latorczai János 

Az Igazságügyi Szakértői Kamara elnökeként felhívta a figyelmet, hogy a kamarának és a 

rendőrségnek komoly háttérkapcsolata van, nagyon sok szakértő dolgozik be a rendőri 

munkába. Az elmúlt éveket úgy jellemezte, hogy a megyében a kapcsolat a rendőrséggel 

abszolút kifogástalan. Elmondta, sokszor személyi-, szakmai kérdésekben kerültek sorra 

egyeztetések és minden szinten abszolút eredményes volt a tárgyalás. A szakértői díjak 

megítélésével kapcsolatban megjegyezte, a megyei rendőrségi vezetők kapcsolata 

meghatározó volt, a díjak kifizetése határidőben megtörtént, amely nem tapasztalható sok más 

helyütt. 

Végezetül megköszönte megyei főkapitány úrnak a jól működő kapcsolatot, és további jó 

munkát kívánt.  

 

Császár László 

Megerősítést kért országos rendőrfőkapitány-helyettes úrtól a tapolcai rendőrkapitányság 

épületének korszerűsítéséről. Elmondta, több évtizedes ígéretként került ez ismét napirendre 

és az az együttműködés, amely a korábbi időszakban is létezett az önkormányzat és a 

rendőrség között, az nagyon fontos, hiszen közös a cél. 

A Veszprém Megyei Labdarúgó Szövetség társadalmi elnökeként megköszönte a rendőrség 

munkáját, illetve az együttműködést. Megjegyezte a mérkőzéseken a polgárőrség és a 

rendőrség munkatársai minden esetben megjelennek és biztosítják a normál szurkolói 

magatartást. 

 

Dr. Áldozó Tamás 

Elmondta, örül annak, hogy technikai eszközökkel véd vagyont, közterületet, ellenőriz 

sebességet a rendőrség. Megjegyezte, többet is be lehetne vetni, hiszen ez biztosítani tudja a 

szabályos közlekedést. 

Ellenben megjegyezte, Veszprém-Pápa irányában a kapu előtt ki volt téve egy 40-es tábla 

pedig az úton szemmel láthatóan semmi nem történt, Márkó előtt pedig ismét 110-el lehetett 

haladni. Elmondta, indokolatlanul volt kint a tábla, elfelejthették leszedni, nem volt feloldása. 

Szerinte az ilyen szituációk félreérthetők, hiszen ha valaki tényleg 40-el halad, mert annyi a 

megengedett sebességhatár, azok az autósok, akik ezt felülbírálják azt veszélyeztetik, aki 

betartja a sebességet, továbbá sajnos nagyon nehezen igazolható, ha indokolatlanul kint marad 

egy tábla. Javasolta ebben a témában a Magyar Közút Nonprofit Zrt-vel az egyeztetést, és 

akkor sok félreértés megelőzhető lenne.  

 

Deák Istvánné 11.58 perckor visszatért az ülésre. 

 

Dobó Zoltán 

Felhívta a figyelmet, hogy Tapolcán sikerült megvalósítania az önkormányzatnak a 

rendőrséggel és egyelőre a katolikus egyházzal egy hármas együttműködést, melynek keretein 

belül a szezonális jellegű bűncselekmények kivédésére hívja fel a figyelmet a rendőrség.  

Elmondta, a mise előtt és után egy-egy rendőrtiszt a helyzetnek megfelelően felkészíti az 

embereket, első sorban az időseket a veszélyre. Elmondta továbbá, Tapolcán a legnézettebb 

műsor a római katolikus mise, ezért sok emberhez eljut a felhívás és emiatt nagyon hatékony. 

Szerinte ez egy jó és másolható példa, és kérte a rendőrség támogatását a hasonló 

kezdeményezéseknél, a hatékonyság érdekében. 
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Császár László hozzászólására hivatkozva elmondta még, a tömegrendezvényeken is 

megjelennek a készenléti alegység rendőrei, amely jót tesz a hangulatnak, és a továbbiakban 

is minden rendezvényre szeretettel várják őket. 

 

Dr. Töreki Sándor 

Megköszönte az elismerő szavakat és a bizalmat, melyet kapott a megyei rendőr-

főkapitányság, és amelyet továbbít az állomány részére. Elmondta, sikerült elérni egy szintet, 

melyet meg is kell tartania a rendőrségnek.  

Felhívta a figyelmet, hogy az Ajkai Rendőr-kapitányság épületének felújítása elindult, a 

tervek szerint év végére a helyreállítás meg is valósul. 

Megjegyezte a Pápai Rendőr-kapitányság felújításában az önkormányzat anyagilag 

karakteresen kivette részét, melyet külön megköszönt Dr. Áldozó Tamás polgármester úrnak, 

majd elmondta, az átadásra előreláthatólag másfél hónap múlva kerül sor. 

 

Kovács István 

Felhívta a figyelmet, hogy Tapolcán megjelentek azok a kollégák, akik elvégezték a 

kapitányság küllemének felmérését, a KEHOP program keretén belül Magyarország 

kormánya biztosít olyan pénzügyi támogatást és lehetőséget, hogy az energiaracionalizálás 

keretében megvalósulhatnak azok a felújítások, amelyek önmagában szebbé, jobbá, 

gazdaságosabbá és élhetőbbé teszik a kapitányságot. 

Elmondta, Dobó Zoltán polgármester úr biztosította arról, hogy a berendezésekben segítséget 

nyújt az önkormányzat.  

Bejelentette, az elmúlt évben közel 4,228 millió forintos összegben kormányzati támogatásból 

és közel fél milliárdos értékben a rendőrség által biztosított támogatásból 43 középület újult 

meg, melyben szerepel a pápai kapitányság is.  

Császár László kérdésére reagálva megerősítette, Tapolca város rendőr-kapitányság épülete 

benne van abban a csomagban, amely a rendőrség részéről a felújításokban megvalósulhat. 

Elmondta, bízik abban, hogy az Európai Uniós támogatás hamarosan megérkezik 

Magyarországra és Tapolca város is élvezheti a szebb, jobb és a küllemében is megfelelő 

kapitányság épületét. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság 

vezetőjének beszámolója Veszprém megye közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról előterjesztés tárgyában. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 15 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 15 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

26/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és elfogadta a Veszprém 

Megyei Rendőr-főkapitányság 2015. évi munkájáról, Veszprém megye közbiztonságának 

helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos 

feladatokról szóló, a Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének beszámolóját. 

 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése köszönetét fejezi ki a megyében 

szolgálatot teljesítő rendőröknek a végzett munkájukért. 
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3. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a döntésről a megyei rendőrfőkapitányt értesítse. 

 

 

 

Határidő:  1-2. pontok tekintetében azonnal, 

                        3. pont tekintetében: 2016. május 15. 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte a megyében szolgálatot teljesítő rendőrök, rendőri szervek elismerésre méltó, 

áldozatos munkáját. Megkérte megyei főkapitány urat, tolmácsolja az általa vezetett szervezet 

dolgozóinak a Veszprém Megyei Önkormányzat köszönetét. 

 

 

2. Tájékoztató Veszprém megye gazdaságának 2015. évi teljesítményéről, a 

foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről 

 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte Dr. Markovszky György urat, a Veszprém Megyei Kereskedelmi és Iparkamara 

elnökét, Dr. Somogyi Istvánné főtitkár asszonyt és Czigány Attila gazdaságfejlesztési 

főmunkatársat. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban szóbeli kiegészítést kívánnak-e tenni, 

majd megadta a szót Dr. Markovszky György elnök úrnak. 

 

Dr. Markovszky György 

Kiegészítésként elmondta, Polgárdy Imre elnök úrral valamint Fenyvesi Zoltán alelnök úrral 

többször megkeresték a minisztériumot, hogy a megye egyik legnagyobb városában, Ajkán 

nem biztosítottak a szakképzés feltételei, melyet állami fenntartású intézménykeretben lehetne 

biztosítani. Elmondta, emiatt sok disszonanciával találkoznak, ezért a továbbiakban is keresik 

ennek a problémának a megoldását. Megjegyezte, első körben a minisztérium úgy látta, nem 

tud segítséget nyújtani ebben a témában.  

Véleménye szerint ezt az igényt fent kell tartani, a megye szakképzése a teljes földrajzi 

területen állami kézben biztosított legyen, mert csak így lehet elérni, hogy a következő 

időszakban a feszítő szakemberhiány megoldása megfelelő szakképzéssel biztosítva legyen. 

Felhívta a figyelmet, hogy Veszprém megyében jelenleg is 2000 fős olyan munkaerőhiány 

van, amely szakképzett munkaerőt kíván, elsősorban gépipar és autóipar területén, ezért 

Veszprém-Ajka térségében mindenképpen szükségesnek látja, hogy az érintett nagyvállalatok 

segítségével munkásszállók épüljenek, melyekkel szakembereket lehetne betelepíteni a 

megyébe. Ebben kérte a megyei önkormányzat közgyűlése segítségét is, hogy a megyében 

lévő külföldi vállalatok nehogy kivonuljanak a munkaerőhiányra hivatkozva. Szerinte 

alapvető érdek, hogy ezek a feltételek közösen biztosítottak legyenek.  

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a közgyűlésnek 

tudomásulvételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 
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Kovács Beatrix Zsuzsanna 12:10 perckor elhagyta az üléstermet 

 

Pál Béla 

A Magyar Szocialista Párt frakciója nevében elmondta, évről-évre figyelemmel kísérik és 

nagyra becsülik azt a munkát, melyet a Veszprém Megyei Kereskedelmi és Iparkamara végez, 

és amelyről az elkészített anyagban is olvasni lehet. 

Elmondta, a kamara figyelme a megye gazdaságának az egészére kiterjed, és nincs is olyan 

terület, ahol ne segítenék a gazdaság fejlődését a turizmustól a kutatás innovációján át a 

területfejlesztésig.  

A foglalkoztatás növelésének lehetőségével kapcsolatban megjegyezte, az önkormányzatoktól 

a minisztériumig továbbá az európai fejlesztési források felosztásában érdekelt szervezetekig, 

mind olyan terület, ahol önállóan nem, csak együttműködésben tudja a kamara a véleményét, 

észrevételét érvényesíteni. Ezzel kapcsolatban megkérdezte, elnök úr hogyan ítéli meg annak 

hatékonyságát, mennyiben találnak elfogadásra azok a javaslatok, észrevételek, melyeket a 

kamara fogalmaz meg, milyen eredményes ebben a tekintetben a munkájuk. 

Megemlítette a 8-as főút fejlesztését, melyben a kamara kiemelkedő szerepet játszott a térségi 

szereplőkkel együtt, a mielőbbi megvalósulás érdekében, továbbá megemlítette az 

egyetemmel való együttműködést is. 

A szakképzés helyzetéről érdeklődött még, továbbá, hogy a megye biztosít-e munkaerő 

utánpótlást a gazdálkodó szervezetek számára. 

Végezetül jó munkát kívánt a jövőre nézve, reményét fejezte ki, hogy ezek az 

együttműködések és programok hasonló sikerrel zárulnak majd, mint a 8-as út fejlesztésénél.  

 

Vörösmarty Éva 12:12 perckor elhagyta az üléstermet 

 

Kérdés 

 

Orbán Imre 

Azzal kapcsolatban érdeklődött, hogy a kamarának van-e adata arról, hány Veszprém megyei 

lakos dolgozik jelenleg külföldön, és mit kíván tenni a kamara annak érdekében, hogy 

visszacsábítsa a kint élő, dolgozó magyarokat. Megjegyezte, a kamara egy érdekképviseleti 

szerv is egyben. 

Elmondta, a korábbi zirci fogadóóráján egy úr elmondta, hogy a zirci Bakony Holi Kft. több 

embernek is tartozik termény árával, munkabérrel, beszállítói árral közel 500 millió forint 

értékben. Ezzel kapcsolatban érdeklődött, a kamara mit kíván tenni annak érdekében, hogy a 

Gyurkó és Társa Építőipari Kft., akinek 23 millió forinttal tartozik a fent említett cég, ne 

omoljon össze. 

Véleménye szerint tarthatatlan, hogy az áfa-t be kell fizetnie mindenkinek, de az elvégzett 

munka után a kisvállalkozók nem kapják meg a munkabérüket. 

 

Kovács Beatrix Zsuzsanna és Vörösmarty Éva 12:15 perckor visszatértek az ülésre 

 

Dr. Markovszky György 

Pál Béla képviselő úr kérdésére válaszolva elmondta, a foglalkoztatás növelésének 

hatékonysága annyi féle, ahány féle együttműködés van.  

Véleménye szerint a kamara mindent megtesz ezzel kapcsolatban, de látni kell, hogy ez olyan 

fajta szervezet, amely önmagában nem, csak együttműködésekkel tud megfelelő 

hatékonysággal fellépni. Megjegyezte, az iskolarendszerrel kapcsolatban elmondottak választ 

ad erre a kérdésre, hiszen ha az állam kiadja a kezéből az iskolafenntartást, akkor sokkal 
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kevesebb befolyása lesz és a kamarának is adott esetben, hogy milyen képzési irányok 

valósuljanak meg és hogy azok megfeleljenek a megye foglalkoztatási igényeinek. 

Reményét fejezte ki, hogy ebben a kérdésben a jövőben előrehaladás következik be. 

Elmondta, a jelenlegi szakképzés helyzetét a kamara romlónak, rossznak ítéli. Ez abból 

adódik, hogy a megyei fiatalok nagyon kis arányban választják a szakképzést. Elmondta 

továbbá a szakképzés maradvány elv alapján működik jelenleg, talán az állami átalakítások, a 

szakgimnáziumok, szakközépiskolák átalakulásától várható több diák a szakképzésbe, 

továbbá az állami ösztöndíjrendszer is ösztönzőleg hat majd a fiatalokra. 

Elmondta továbbá, belátható, hogy nem tartható fenn az az arány, amely Magyarországon a 

humánképzés és a reálképzés között van. Véleménye szerint az országnak a valós gazdasági 

tevékenységéből kell a jövőjét megalapozni. Ezzel kapcsolatban azonban a kamara csak 

folyamatos ráhatást tud gyakorolni a szereplőkre, önmagában nem tudja meghatározni ezeket 

a dolgokat. Megjegyezte, a szakképzés helyzetét gyengének ítéli meg, de a szakképzési 

átalakításnak látható előnye már, hogy megnőtt az általános iskolai tanulók érdeklődése a 

szakképzés irányában, többen vesznek részt kamarai versenyeken. Szerinte lassú folyamat 

lesz, hogy Magyarországon az érdemi fizikai munkának olyan rangja legyen, mint az 

„értelmiségi” munkának. 

Orbán Imre képviselő úr kérdésére reagálva elmondta, a Veszprém Megyei Kereskedelmi és 

Iparkamara nem tudja megmondani hány megyei fiatal dolgozik, él kint külföldön, hiszen 

nincsenek erre lehetőségei a kamarának, hogy erről adatot gyűjtsön. Elmondta, a probléma az, 

hogy sokan kint dolgoznak, ebből a körből is legtöbben képzettek, tehát azok is kimennek 

dolgozni, amely szakmák itthon is hiányszakmáknak minősülnek. Elmondta továbbá, 

különböző programokat szerveznek a dolgozók hazacsábítása érdekében, de véleménye 

szerint a legfontosabb, hogy az általános iskola után olyan képzésben részesüljenek a fiatalok, 

melynek kapcsán már az iskolában is kialakul mindenkiben az az érzés, hogy itthon is meg 

tud élni megfelelő szinten és szakmunkából is akár.  

A cégtartozásokkal kapcsolatban elmondta, kormányzati intézkedéssel próbálják a 

cégtartozásokat behajtani, viszont a kamarának nincsen jogosítványa ebben a kérdésben. Csak 

jószolgálati eszközei vannak, amelyek az ilyen magas összegeknél már nem segítenek, ezért 

keményebb eszközökre van szükség. 

Sajnálattal jegyezte meg, hogy a magyar gazdaság szereplőinek egy része sorozatosan és 

tudatosan nem teljesít pénzügyileg, és ezzel másokat tönkretesz. Felhívta a figyelmet, hogy 

körültekintőnek kell lennie minden gazdasági szervezetnek, kit választ partneréül, senki nem 

várhat arra, hogy a magyar állam lesz majd a megmentő a saját felelőtlen döntései miatt.  

 

Papp Tamás 12:21 perckor elhagyta az üléstermet 

 

Hozzászólások 

 

Orbán Imre 

Megköszönte elnök úr válaszát, majd elmondta, az említett vállalkozásnál másfél éve történt 

tulajdonváltás és a cégből „kilapátolják a pénzt”, továbbá számos céget tönkre tettek már több 

megyében is, példaként Bábolnát és a kapuvári húsgyárat említette. 

 

Pál Béla 12:24 perckor elhagyta az üléstermet 

 

Dr. Horváth József 

Az ajkai szakképzéshiánnyal kapcsolatban megemlítette, Tapolcán és Sümegen is hasonló 

helyzet van jelen. Véleménye szerint a legnagyobb hiba, hogy az önkormányzatok kezéből 

kivették a szakképzést, hiszen a területi szakképzésnek a szükségleteit legfőképpen az 
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önkormányzatok ismerték. A Veszprém Megyei Kereskedelmi és Iparkamara segítségét kérte, 

hogy a nem állami, de kiváló gyakorlati helyekkel rendelkező szakképző intézmények is 

képezhessenek, hiszen olyan tanműhelyek állnak üresen, ahol nem tudnak oktatni, mert kevés 

a gyerek és nincs engedély a képzésre. Példaként az egyházi intézményeket említette, ahol a 

feltételek is jobbak. 

A gyakorlati képzéssel kapcsolatban elmondta, Ajka városa egy innovációs központot építene 

a Klaszterrel együtt, ahol a középfokú gyakorlati képzés feltételei javulhatnának az iskola 

melletti gyakorlati képzéshez képest, továbbá a duális képzés kiszélesedését követően, azok 

az ajkai vállalkozások, melyeknek nincsenek meg a gyakorlati képzés feltételei, ők is az 

innovációs központot igénybe vehetnék, de ez ismét tanulói létszámtól és engedélytől függ. 

Kérte továbbá a kamarától, a nem állami szakképző intézmények is kapják meg azt a képzési 

lehetőséget, amelyre a környéknek igénye és szüksége van. Megjegyezte, az igényt igazolja, 

hogy Ajkán közel tizennégyezer munkahely van, körülbelül négyszáz munkavállaló hiányzik 

a rendszerből, melyből 150 operátor, 150 középfokú végzettséggel rendelkező és több mint 

száz mérnök van. 

Hozzátette, a város kísérletet tett munkaerő toborzásra Észak- és Kelet-Magyarország 

megyéiben, de hamar kiderült, hogy azokon a területeken is a munkaerőhiány a jellemző, 

továbbá olyan kevés a bérkülönbség, hogy nem éri meg az ott élőknek több száz kilométert 

utazniuk munka miatt. 

Hiányosságként említette meg a bérlakásokat, továbbá nagy gondnak vélte az alacsony 

munkabéreket. Ezzel kapcsolatban elmondta, Ajkán a vállalkozásoknál több helyen is tíz 

százalék feletti munkabérfejlesztésre került sor, amely arra elég, hogy egymástól „szipkázzák 

el” a munkaerőt. Véleménye szerint a jó munkavállalók Nyugat-Európában dolgoznak, 

háromszor magasabb bérért, mint amit itthon keresnének, a gyenge munkavállalók pedig vagy 

nem akarnak dolgozni, vagy nem felelnek meg azoknak az igényeknek, amelyre a 

vállalkozásoknak szükségük van. 

 

Deák Istvánné 

Megköszönte elnök úrnak, a kamara szakképző intézményeknek nyújtott támogatását. 

Véleménye szerint azok a programok, versenyek, melyeket a kamara szervez, jól bemutatja a 

különböző szakmákat és több rendezvényt tartanak, ahol 7-8. osztályos gyerekek is 

megismerkedhetnek a szakmákkal. 

Szerinte ez egy jó kezdeményezés annak érdekében, hogy a szakmák megbecsülése feljebb 

kerüljön. Megjegyezte, a nyugati országokban egy jó szakmunkás többet keres, mint a kezdő 

mérnök, hiszen ott jobban becsülik a szakmunkásokat. Sajnálattal jegyezte meg, hogy ma 

Magyarországon valóban a maradék elv alapján azok a fiatalok kerülnek be a szakképzési 

intézményekbe, akiket máshova nem vettek fel. Nem tartotta szerencsésnek ezt az állapotot, 

hiszen ha az országnak nem lesznek jó szakemberei, nem lesz, aki ellássa azokat a 

feladatokat, amelyek az egyes szakmákhoz tartoznak. Ebben változásra van szükség, melyhez 

a kamara lobbi és érdekvédelmi tevékenységét kérte. 

Szerinte sem csak az állami iskolák tudják a szakképzéseket megoldani. Véleménye szerint 

azzal, hogy létrejöttek a szakképzési centrumok arra is lehetőség adódik, hogy az állami 

fenntartású intézmények mellett együttműködéssel be lehet vonni őket, és ezáltal az 

intézmények olyan szakmákat oktassanak, melyekre valóban szükség van a megyének és a 

munkaerőpiacnak egyaránt. Hozzátette, az együttműködésben hisz, nem az államosításban, 

melyben jelenleg is komoly konfliktusok vannak. Felhívta a figyelmet, hogy emberi 

sorsokról, vagyonról esik szó ebben a kérdésben, ezért a közös együttműködés és a közös 

érdek kialakítása a megoldás felé vinné a problémát. 
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Végezetül megköszönte a kamara munkáját és kérte a segítséget, hogy konszenzus alakuljon 

ki már az idei tanévtől kezdve, hiszen folynak a beiskolázások és nem mindegy, hogy a 

megyei szakképzésbe jelentkező gyerekeknek mi lesz a további sorsa. 

 

Papp Tamás 12:26 perckor visszatért az ülésre 

 

 

Dr. Áldozó Tamás 

Elmondta, nagy érdeklődéssel olvasta a kamara által elkészített beszámolót, szereti látni a 

folyamatokat, adatokat, melyek olyan szereplőtől érkeznek, akit mindenki hitelesnek vél, 

hiszen ezek az adatok alkalmasak arra, hogy azokat elemezni lehessen, esetleg vitatkozzanak 

róla. A szakképzéssel kapcsolatban elmondottakkal egyetértett, szerinte a gazdaság 

továbblépésének a kulcsa az a korszerű szakképzés kialakításában rejlik.  

Elmondta, a magyar oktatásban rengeteg feszültség van, az elmúlt hónapok történései sem 

használtak ennek kezelésére. Szerinte a követeléseket azok a gimnáziumok fogalmazták meg, 

akik veszélyben érzik magukat, hiszen egy vonzóbb szakképzési rendszer kialakítása azokat a 

gyerekeket tudja megszólítani vagy vissza hívni a szakképzésbe, akik az elmúlt évtizedekben 

erős közepes, vagy annál gyengébb általános iskolás eredményekkel gimnáziumokba 

folytatták tanulmányaikat. 

Kiemelte, a legjelentősebb tényezője a magyar gazdaságnak a munkaerő. Véleménye szerint 

amikor az Európai Uniót keleti irányba bővítették, akkor pontosan erre a munkaerőre 

számítottak, csupán ezért kellett Magyarország az EU-nak. Szerinte amikor elvándorlásról 

beszélnek, akkor olyan versenyhelyzetet próbálnak definiálni, amelyben Magyarországnak 

sok eszköze nincs, és addig nem is lesznek eszközeink, amíg az országban a bérszínvonal nem 

emelkedik. Felhívta a figyelmet, hogy a bérszínvonal jelentős részét a külföldi vállalatok 

döntései határozzák meg, nekik viszont nem biztos, hogy érdekük a versenyhátrány-

versenyelőny kiegyenlítődése. 

Hozzátette, érezhető, hogy az elmúlt hónapokban, években már valamennyi alacsony 

kategóriájú szálláshely a környéken munkásszállóként működik, a nagy beruházásokhoz a 

közelből munkaerő nem szervezhető, példaként a pápai repülőteret említette, ahol ukrán és 

román munkások dolgoznak illetve az ország távolabbi részéből érkezett munkások. 

Véleménye szerint a továbblépés kulcsa, hogy lesz elegendő ember, aki tud dolgozni. Az 

anyagból olvasható, hogy 6300 fő dolgozott 2015-ben a járműiparban, melynek közel fele 

Pápán és Pápa környékén volt, melyből következtethető, hogy a pápai térség súlya tovább fog 

nőni ezen a területen. Megjegyezte, 1,85 milliárd forintot kap Yangfeng pápai szervezet 

telephelybővítésre, amely megkezdődött már, 17 ezer négyzetméteres csarnok építése van 

folyamatban, mellyel minimum 450 fő munkavállalót tud foglalkoztatni és olasz, német 

prémiumkategóriás autóalkatrészeket fognak gyártani. Elmondta továbbá 2020-ig semmilyen 

rendelést nem tudnak vállalni, annyira le van terhelve a kapacitás. 

Végezetül a kamara segítségét kérte, ha Ajka-Veszprém térség munkaerő problémáját 

képviseli a kamara akár a munkásszállókkal kapcsolatban, akkor említse meg a pápai térség 

ugyanezen problémáját is. 

Miniszter úr elmondása alapján megjegyezte, jövő évben a munkába járás elszámolható 

költségnövekedése várható, továbbá az albérleti támogatás igénybevételét egyszerűsítené 

adózási oldalról a kormány. Véleménye szerint ezek a megoldások önmagukban nem tudják 

kezelni a problémát, hiszen az ország eljutott oda, hogy a nagy kapacitású, sok munkavállalót 

fogadni képes, emberi körülményeket kínálni tudó munkásszállások kialakítása felé kell 

mozdulni. 
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Dr. Markovszky György 

Dr. Horváth József hozzászólására reagálva elmondta, a kamara az elmúlt évben is jelezte, 

Ajkán milyen osztályokat nem engedélyeznek indítani és sokat tesz azért, hogy mindenki 

lássa, adott területeken bizonyos szakmákban nem lehet a gyerekeket 50-60 kilométert 

utaztatni, helyben kell a képzésükről gondoskodni. Elmondta, a mai helyzet mutatja, hogy 

milyen eredményeket lehet ebben a kérdésben elérni. Hozzátette, ez a kamarán túlmutató 

magasabb szinten eldöntésre váró probléma és harc folyik az állami és a nem állami képzők 

között, a szűk gyermek létszámért. Sajnálattal említette, hogy a kamara önmagában nagyon 

keveset tud tenni ebben az ügyben. 

Megjegyezte, megyei érdekképviseletben akár politikai fellépéssel lehetne hatni, de a 

legfontosabb, hogy szakképzést földrajzilag tömegközlekedéssel elérhető közelségű térségben 

kell nyújtani nem pedig valahol messze. amely ma nem biztosított a megyében. 

Hozátette, a Veszprém Megyei Kereskedelmi és Iparkamara mindent megtesz azért, hogy 

helyben a szakképzés minél erősebb lábakon álljon. Továbbá igyekezni fognak megoldani azt, 

hogy mindegyik térségben, ha lehet, egyformán erősödhessen a szakképzés, és bízik abban, 

hogy a mostani kormányzati lépések a szakgimnáziumoknak a kialakításával és a rendszer 

eltolásával a szakmák irányába segítségül fog jönni ehhez a folyamathoz, valamint dolgozni 

fognak rajta, hogy a felvetett elhelyezési lehetőségek, munkásszállók korszerű körülmények 

között azért álljanak rendelkezésre, mert nincsen más út.  

Ha azt akarjuk, hogy ez a gazdasági teljesítmény ne csökkenjen akkor a mi dolgunk, hogy 

munkaerőt biztosítsunk, megfelelő képzettségűt, akikre szükség van. Véleménye szerint a 

megyének meg kellene hirdetnie, hogy befogadó megye akar lenni e tekintetben. Az anyagban 

jól látható a létszámcsökkenés, és ha korosztály szerint is vizsgálva lenne ez az arány, akkor 

egy ijesztő képet kapna a megye. Együttműködést ajánlott, hogy ebben a kérdésben azonos 

célok mellett minél többet tegyen meg a megye. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 14 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 14 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül Veszprém Megye gazdaságának 2015. évi teljesítményéről, a 

foglalkoztatás növelésének lehetőségeiről szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

Polgárdy Imre 

Megköszönte a Veszprém Megyei Kereskedelmi és Iparkamarának a tájékoztató anyag 

elkészítését. 

 

Dr. Horváth József 12:47 perckor elhagyta az üléstermet 

 

A második napirendet követően 10 perces szünetet tartott a képviselőtestület 
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3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 

Bizottsági tag és bizottsági alelnökök választása 

Munkaterv módosítása 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és a hét 

határozati javaslatot, valamint a rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének 

a Veszprém Megyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 

20.) önkormányzati rendelete módosításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az 

6/2016. (IV. 28.) önkormányzati rendeletet: 

a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlésének a Veszprém Megyei Önkormányzat 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 20.) önkormányzati rendelete 

módosításáról 

 

A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Szervezeti és 

Működési Szabályzata 2. függelékének módosításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

27/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém Megyei Önkormányzat 

Szervezeti és Működési Szabályzatának 2. függelékét a határozat melléklete szerint 

módosítja. 
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2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri Dr. Imre László megyei jegyzőt, 

gondoskodjon a Veszprém Megyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 1/2013. (II. 20.) önkormányzati rendelet 2. függelékének hatályosításáról. 

Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

  2. pont tekintetében: 2016. május 9. 

Felelős: 1. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

2. pont tekintetében: Dr. Imre László megyei jegyző 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Veszprém Megyei 

Értéktár Bizottsága új tagjának megválasztásáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

28/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése tudomásul veszi Pál Bélának, és Ferenczi 

Gábornak, a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság tagjainak lemondását és megköszöni a 

Bizottságban végzett munkájukat. 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése Pál Béla helyett Dániel Mária Magdolna 

képviselő asszonyt választja a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság tagjává, így a 

Bizottság személyi összetételét az alábbiak szerint módosítja: 

Elnök:   Vörösmarty Éva 

Tagjai:  Császár László 

  Dániel Mária Magdolna 

  Latorczai János Lajos 

Papp Tamás 

3. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

4. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri Dr. Imre László megyei jegyzőt, 

hogy a határozat 1. pontja szerinti személyi változást vezesse át a Veszprém Megyei 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 20.) 

önkormányzati rendelet 7. függelékén. 

Határidő:  1. és 2. pont tekintetében: azonnal 

  3. pont tekintetében: 2016. május 9. 

Felelős: 1.-3. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

  4. pont tekintetében: Dr. Imre László megyei jegyző 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése Ügyrendi 

Bizottsága alelnöke választásáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett meghozta az alábbi 

29/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése Galambos Szilvia megyei önkormányzati 

képviselőt az Ügyrendi Bizottság alelnökévé választja, így a Bizottság személyi 

összetételét az alábbiak szerint határozza meg: 

Elnök:   Tábori Ferenc 

Alelnök: Galambos Szilvia 

Tagjai:  Dr. Horváth József 

  Kovács Beatrix Zsuzsanna 

Orbán Imre 

Papp Tamás 

 

2. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri Dr. Imre László megyei jegyzőt, 

hogy a határozat 1. pontja szerinti személyi változást vezesse át a Veszprém Megyei 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 20.) 

önkormányzati rendelet 7. függelékén. 

Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

  2. és 3. pont tekintetében: 2016. május 9. 

Felelős: 1. és 2. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

3. pont tekintetében: Dr. Imre László megyei jegyző 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése Pénzügyi 

és Ellenőrzési Bizottsága alelnöke választásáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett meghozta az alábbi 

30/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése Császár László megyei önkormányzati 

képviselőt a Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság alelnökévé választja, így a Bizottság 

személyi összetételét az alábbiak szerint határozza meg: 

Elnök:   Dobó Zoltán 

Alelnök: Császár László 

Tagjai:  Dániel Mária Magdolna 

  Deák Istvánné 

Galambos Szilvia 

  Kovács Beatrix Zsuzsanna 

  Tábori Ferenc 

  Vörösmarty Éva 
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2. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri Dr. Imre László megyei jegyzőt, 

hogy a határozat 1. pontja szerinti személyi változást vezesse át a Veszprém Megyei 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 20.) 

önkormányzati rendelet 7. függelékén. 

Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

  2. és 3. pont tekintetében: 2016. május 9. 

Felelős: 1. és 2. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

  3. pont tekintetében: Dr. Imre László megyei jegyző 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 

Területfejlesztési, Területrendezési és Gazdasági Bizottsága alelnöke választásáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett meghozta az alábbi 

31/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése Ferenczi Gábor megyei önkormányzati 

képviselőt a Területfejlesztési, Területrendezési és Gazdasági Bizottság alelnökévé 

választja, így a Bizottság személyi összetételét az alábbiak szerint határozza meg: 

Elnök:   Dr. Áldozó Tamás 

Alelnök: Ferenczi Gábor 

Tagjai:  Császár László 

  Kovács Beatrix Zsuzsanna 

Papp Tamás 

Pál Béla 

Vörösmarty Éva 

 

2. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri Dr. Imre László megyei jegyzőt, 

hogy a határozat 1. pontja szerinti személyi változást vezesse át a Veszprém Megyei 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 20.) 

önkormányzati rendelet 7. függelékén. 

Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

  2. és 3. pont tekintetében: 2016. május 9. 

Felelős: 1. és 2. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

  3. pont tekintetében: Dr. Imre László megyei jegyző 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 

Veszprém Megyei Értéktár Bizottsága alelnöke választásáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett meghozta az alábbi 

32/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése Papp Tamás megyei önkormányzati 

képviselőt a Veszprém Megyei Értéktár Bizottság alelnökévé választja, így a Bizottság 

személyi összetételét az alábbiak szerint határozza meg: 

Elnök:   Vörösmarty Éva 

Alelnök: Papp Tamás 

Tagjai:  Császár László 

Dániel Mária Magdolna 

Latorczai János Lajos 

 

2. A közgyűlés felkéri elnökét, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri Dr. Imre László megyei jegyzőt, 

hogy a határozat 1. pontja szerinti személyi változást vezesse át a Veszprém Megyei 

Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II. 20.) 

önkormányzati rendelet 7. függelékén. 

Határidő:  1. pont tekintetében: azonnal 

  2. és 3. pont tekintetében: 2016. május 9. 

Felelős: 1. és 2. pont tekintetében: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

  3. pont tekintetében: Dr. Imre László megyei jegyző 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 2016. évi 

munkatervének módosításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

33/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a 79/2015. (XII. 17.) MÖK határozat 

mellékletében foglalt, a közgyűlés 2016. évi munkatervére vonatkozó mellékletet jelen 

határozat melléklete szerint módosítja. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Polgárdy Imre 

Megköszönte minden bizottsági tag eddig végzett munkáját és az újonnan megválasztottaknak 

jó munkát kívánt. 
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4. A Veszprém Megyei Önkormányzat megyei díjainak adományozásáról szóló 

5/2013. (II. 20.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben foglalt rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolta.  

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat megyei díjainak 

adományozásáról szóló 5/2013. (II. 20.) önkormányzati rendelete módosításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az 

7/2016. (IV. 28.) önkormányzati rendeletet: 

a Veszprém Megyei Önkormányzat megyei díjainak adományozásáról szóló 5/2013. (II. 20.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

 

A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

5. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II. 17.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben foglalt rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi 

költségvetéséről szóló 3/2015. (II. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és  tartózkodás nélkül megalkotta a 

8/2016. (IV. 28.) önkormányzati rendeletet: 

a Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 3/2015. (II. 17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról. 

A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

6. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtása, 

költségvetési maradvány megállapítása 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben foglalt rendeletmódosítást a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi 

költségvetésének végrehajtásáról, költségvetési maradvány megállapításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 11 igen szavazattal, 

ellenszavazat nélkül és 2 tartózkodással megalkotta a 

9/2016. (IV. 28.) önkormányzati rendeletet: 

a Veszprém Megyei Önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról, költségvetési 

maradvány megállapításáról. 

A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

7. A Veszprém Megyei Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 4/2016. (II. 15.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta a közgyűlést, hogy az előterjesztésben a rendelet-tervezet indokolás részének 

I.3.1 pontjában a Komjáthy Díj elírásra került, amely helyesen Dr. Komjáthy László Díj. 

Tájékoztatta továbbá képviselőtársait, a zárt ülésen olyan döntés született, hogy a Dr. 

Komjáthy László Díj két magányszemély valamint egy szervezet részére került 

adományozásra. A döntés alapján szükséges a költségvetés módosításának megküldött 

előterjesztését úgy változtatni, hogy három magánszemély helyett kettő fő részére történik 
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járulék megfizetése, a társaság részére pedig támogatási szerződés formájában kerül a díjjal 

járó összeg kifizetésre, melyet nem terhel járulék. A díj adományozásához a pénzösszeget a 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata biztosítja, 348 600 forint összegben, ennek 

megfelelően a költségvetés főösszege a társaság után betervezett járulék összegével, 24.300 

forinttal csökken. A költségvetés főösszege ezért összesen 538 017 907 forintra módosul. Erre 

figyelemmel a módosítások az előirányzatokon átvezetésre kerülnek. 

Megadta a szót Dr. Imre László, megyei jegyzőnek. 

 

Dr. Imre László 

Tájékoztatta a közgyűlést, a rendeletet feltétlen az ülés napján kell hatályba léptetni a Dr. 

Komjáthy László Díj átadása miatt. Az elhúzódó ülés miatt azonban a hivatal apparátusa nem 

tudja időben a Közönyt a honlapon megjelentetni, ezért javasolta, a rendelet szövege az alábbi 

változtatásokkal kerüljön megalkotásra: 

„ 3. § Ez a rendelet 2016. április 28. napján 16
00

 órakor lép hatályba.” 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben foglalt két határozati javaslatot és a rendeletmódosítást a közgyűlésnek 

elfogadásra javasolták a fenti módosítások figyelembe vételével. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal 

engedélyezett állományi létszámbővítéséről. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

34/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém Megyei Önkormányzati 

Hivatal engedélyezett állományi létszámát 25 fő helyett 27 főben határozza meg. 

 

2. Felkéri a megyei jegyzőt, hogy a 2 fő létszámbővítés végrehajtása érdekében a 

szükséges munkáltatói intézkedéseket tegye meg. 

 

Határidő:  azonnal  

Felelős: Dr. Imre László, megyei jegyző 
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Polgárdy Imre 

Indítványozta, a közgyűlés döntsön a Kincstár Monitoring Rendszer működéséről. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

35/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése tudomásul veszi a kincstári monitoring 

rendszer működtetéséről szóló tájékoztatót. 

 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése költségvetési támogatásnak nem minősülő 

csekély összegű támogatást nem nyújt. 

 

3. Felhatalmazza elnökét, hogy a Veszprém Megyei Önkormányzat mindenkori 

költségvetésében szereplő támogatások/pályázatok tekintetében a bejelentési 

kötelezettségnek tegyen eleget. 

 

4. A kincstári monitoring rendszerben nem rögzített támogatási döntés alapján érvényes 

támogatás nem nyújtható. 

 

Határidő:  folyamatos  

Felelős: Polgárdy Imre, megyei közgyűlés elnöke 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat 2016. évi 

költségvetéséről szóló 4/2016. (II. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 13 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 13 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta a 

10/2016. (IV. 28.) önkormányzati rendeletet: 

a Veszprém Megyei Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 4/2016. (II. 15.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kovács Beatrix Zsuzsanna 13:07 perckor elhagyta az üléstermet 

 

8. Beszámoló a 2015. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 
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Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a 2015. évi belső ellenőrzések tapasztalatairól. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

36/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a Veszprém Megyei Önkormányzat éves 

ellenőrzési jelentését a 2015. évben végzett belső ellenzőrésekről a határozat mellélete szerint 

elfogadja. A közgyűlés felkéri a megyei jegyzőt, hogy a hiányosságok kijavítását, valamint a 

határozat mellékletét képező 01/3-3/2016. számú Megyei Jegyzői Utasításban meghatározott 

feladatok végrehajtását folyamatosan kövesse nyomon. 

 

Határidő:  folyamatosan 

Felelős:  Dr. Imre László, megyei jegyző 

A határozat mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

 

9. Beszámoló a Veszprém Megyei Önkormányzat, valamint a Veszprém Megyei 

Önkormányzati Hivatal 2015. évi közbeszerzéseiről 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat, valamint a 

Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal 2015. évi közbeszerzéseiről. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

37/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és elfogadja a Veszprém 

Megyei Önkormányzat és a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal 2015. évi 

közbeszerzéseiről szóló beszámolót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

 

10. Beszámoló a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal 2015. évi tevékenységéről 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta képviselőtársait, hogy az előterjesztés 16. oldalán megjelenő, „A Veszprém 

Megyei Önkormányzat és a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal tulajdonában lévő 

vagyon 2015. december 31-én nettó értékben” című táblázatban a 11. sor C oszlopában 

szereplő összeg 606 ezer Ft-ról 607 ezer Ft-ra, a 25. sor C oszlopában szereplő összeg 15 491 

ezer Ft-ról 15 492 ezer Ft-ra, a 17., valamint a 25. sorok C oszlopában szereplő összeg 191 

217 ezer Ft-ról 191 218 ezer Ft-ra módosul. A módosítás során kerekítési eltérés került 

korrigálásra. A forint értékben megadott adatok, valamint az ezer Ft-ra kerekített értékek 

halmozott összegei közötti különbség nagyobb egyezer Ft-nál. Figyelemmel arra, hogy a havi, 

negyedéves, éves információs jelentéseket 2016. évtől forint összegben kell megadni a 

korábbi ezer Ft-ra történő kerekítéssel szemben, így a mértékegységek közötti átváltás 

szükségessé tette mérleg sorainak módosítását. 

 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az említett módosításokat figyelembe véve az 

előterjesztést megtárgyalták és az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek 

elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal 2015. 

évi tevékenységéről. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

 



32 

 

38/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és elfogadta a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 81. § (3) bekezdés f) pontja 

alapján elkészített, a Veszprém Megyei Önkormányzati Hivatal 2015. évi tevékenységéről 

szóló, a határozat melléklete szerinti beszámolót. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős: Dr. Imre László, megyei jegyző 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

11. Tájékoztató a Veszprém Megyei ITP 2016. évi módosításának előrehaladásáról 

 

Polgárdy Imre 

Kérte a közgyűlést, annak figyelembevételével hozza meg döntését, hogy az előterjesztés 3. 

oldalán szereplő Veszprém megye lakosság számára vonatkozó – Veszprém Megyei Jogú 

Város nélküli – adat helyesen 290 465 fő. 

 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei ITP 2016. évi módosításának 

előrehaladásáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

39/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalva a Tájékoztató a Veszprém 

Megyei ITP 2016. évi módosításának előrehaladásáról tárgyú előterjesztést, az alábbi 

döntéseket hozza: 

 

1. elfogadva az elnöki tájékoztatót, kezdeményezi a Veszprém Megye Integrált Területi 

Program (továbbiakban ITP) 2016. évi módosítását azzal, hogy mind az 

1821/2015.(XI.12.) Korm. határozat szerint BKÜ forráskeret biztosítása, mind az 
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egyházak fejlesztési törekvéseinek figyelembe vétele kiemelt szempont legyen az ITP 

2016 évi módosítása során 

 

2. felkéri elnökét, hogy az ITP 2016. évi módosítás tervezésének kiemelt szempontjairól 

Soltész Miklós államtitkár urat, az Emberi Erőforrások Minisztériuma Egyházi, 

Nemzetiségi és Civil Társadalmi Kapcsolatokért Felelős Államtitkárát, valamint Rákossy 

Balázs államtitkár urat, a Nemzetgazdasági Minisztérium Európai Uniós Források 

Felhasználásáért Felelős Államtitkárát tájékoztassa 

 

Határidő:  1. pont esetében azonnal 

 2. pont esetében 2016. május 15. 

Felelős:  megyei közgyűlés elnöke 

 

 

12. A „Veszprém Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány” Alapító Okiratának 

módosítása 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a „Veszprém Megyei Vállalkozásfejlesztési 

Alapítvány” Alapító Okiratának módosításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

40/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

1. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése tudomásul veszi Takács Szabolcsnak és 

Dr. Papcsák Ferencnek, a „Veszprém Megyei Vállalkozásfejlesztési Alapítvány” 

kuratóriumi tagjainak lemondását. 

2. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése a „Veszprém Megyei 

Vállalkozásfejlesztési Alapítvány” Alapító Okiratát a határozat 1. melléklete szerint 

módosítja. 

3. A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése felkéri elnökét, hogy a határozatban 

foglaltakról az érintetteket értesítse és intézkedjen az Alapító Okirat módosítás bírósági 

nyilvántartáson történő átvezetése érdekében. 
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Határidő: 1.-2. pont esetében: azonnal 

3. pont esetében: 2016. május 31. 

Felelős: Polgárdy Imre, a közgyűlés elnöke 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

13. Tájékoztató a Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai Kollégium munkájáról, 

javaslat működésének meghosszabbítására 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottságok az előterjesztést megtárgyalták és az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra javasolták. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai 

Kollégium munkájáról, javaslat működésének meghosszabbításáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

41/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

1.) A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése megtárgyalta és elfogadja a Tájékoztató 

Veszprém Megyei Területfejlesztési Szakmai Kollégium munkájáról, javaslat 

működésének meghosszabbítására tárgyú előterjesztést. 

 

2.) Közgyűlés felhatalmazza elnökét az Együttműködési Megállapodás Módosítása 

aláírására. 

 

3.) Közgyűlés delegálja Dr. Imre László megyei jegyzőt, (akadályoztatása esetén 

Fabacsovics Zoltán megyei főépítészt, irodavezetőt) állandó megbízottként a Veszprém 

Megyei Területfejlesztési Szakmai Kollégium munkájában való részvételre és a 

munkaszervezeti teendők ellátására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 
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14. A Veszprém Megyei Önkormányzat és a Pannon Egyetem együttműködése a 

Danube CSR projektbe való becsatlakozással 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy a sürgős minősítésű indítvány 2016. április 26-án megküldésre került 

képviselőtársaim részére. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a Veszprém Megyei Önkormányzat és a Pannon 

Egyetem együttműködéséről a Danube CSR projektbe való becsatlakozással. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 

42/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 

 

1. egyetért azzal, hogy a Veszprém Megyei Önkormányzat a Pannon Egyetem társult 

partnereként csatlakozzon a Danube Transnational Program keretében társadalmi 

felelősségvállalás témához köthető Danube CSR című pályázathoz, 

2. felhatalmazza elnökét az együttműködési megállapodás aláírására, 

3. felkéri elnökét, hogy a projekt tartalmáról a közgyűlést az együttműködési megállapodás 

aláírását követő ülésén részletesen tájékoztassa. 

Határidő:   a pályázathoz kapcsolódó határidők szerint 

Felelős: Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

 

15. Beszámoló a Közép-dunántúli Regionális Fejlesztési Ügynökség Közhasznú 

Nonprofit Kft. 2015. évi tevékenységéről 

 

Polgárdy Imre 

Tájékoztatta képviselőtársait, hogy Holcinger László, a Közép-Dunántúli Regionális 

Fejlesztési Ügynökség ügyvezető igazgatója az ülésen nem tud részt venni egyéb elfoglaltsága 

miatt. 

 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a közgyűlésnek 

tudomásulvételre javasolta. 
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Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül a Közép-dunántúli Regionális Fejlesztési Ügynökség Közhasznú 

Nonprofit Kft. 2015. évi tevékenységéről szóló beszámolót tudomásul vette. 

 

16. Tájékoztató jelentés a Közép-dunántúli Regionális Mentőszervezet Veszprém 

Megyei Kirendeltségének 2015. évi munkájáról 

 

Polgárdy Imre 

Köszöntötte Kiss Attila urat, a Közép-dunántúli Regionális Mentőszervezet Veszprém 

Megyei Kirendeltségének vezető mentőtisztjét. 

 

Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e szóbeli kiegészítése, majd megadta 

a szót Kiss Attilának. 

 

Kiss Attila 

Az elkészített anyaggal kapcsolatban kiegészítésként elmondta, az új tapolcai mentőállomást 

április hónapban a kollégák megkapták, beköltöztek. Köszönetét fejezte ki mindazoknak, akik 

a hosszú építkezés alatt a mentősök segítségére voltak.  

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a közgyűlésnek 

tudomásulvételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 
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Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül az Közép-dunántúli Regionális Mentőszervezet Veszprém Megyei 

Kirendeltségének 2015. évi munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

 

17. Tájékoztató a „8-as főút” Térségi Fejlesztési Tanács 2015. évi munkájáról 

 

Polgárdy Imre 

Bejelentette, hogy az illetékes szakbizottság az előterjesztést megtárgyalta és a közgyűlésnek 

tudomásulvételre javasolta. 

 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül „8-as főút” Térségi Fejlesztési Tanács 2015. évi munkájáról szóló 

tájékoztatót tudomásul vette. 

 

18. Jelentés a lejárt határidejű határozatokról (I.), a bizottsági döntésekről (II.)  

 

Polgárdy Imre 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a jelentés a lejárt határidejű határozatokról (I.), a 

bizottsági döntésekről (II.) szóló előterjesztésben foglalt határozati javaslat elfogadásáról. 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
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43/2016. (IV. 28.) MÖK határozatot: 

 

A Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése az 74/2015. (XII. 17.) MÖK határozatra, a 

78/2015. (XII. 17.) MÖK határozat 3. pontjára, a 2/2016. (II. 11.) MÖK határozat 2. pontjára, 

a 3/2016. (II. 11.) MÖK határozat 3. és 4. pontjaira, a 9/2016. (II. 11.) MÖK határozatra, a 

10/2016. (II. 11.) MÖK határozat 2. pontjára, a 13/2016. (III. 9.) MÖK határozat 2. pontjának 

a) és b) pontjaira, a 14/2016. (III. 9.) MÖK határozat 2. és 3. pontjaira, a 16/2016. (III. 9.) 

MÖK határozat 2. pontjára, a 17/2016. (III. 9.) MÖK határozat 2. pontjára és a 19/2016. (III. 

9.) MÖK határozat 2. pontjára adott jelentést elfogadta. 

 

A közgyűlés a bizottságoknak az elmúlt időszakban hozott döntéseiről szóló tájékoztatót 

tudomásul veszi. 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Polgárdy Imre, a megyei közgyűlés elnöke 

 

19. Tájékoztató az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről 

(2015. december 1. -2016. január 31.) 

 

Polgárdy Imre 

Megkérte a képviselőcsoportok vezetőit, amennyiben az előterjesztéssel kapcsolatban 

véleményük, javaslatuk van, azt a napirendi vita megkezdése előtt szíveskedjenek ismertetni. 

 

A képviselőcsoportok vezetői részéről az előterjesztéssel kapcsolatban vélemény, javaslat nem 

hangzott el. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Polgárdy Imre 

Indítványozta, hogy a közgyűlés döntsön a tájékoztató tudomásulvételéről. 

 

A megyei közgyűlés tagjai közül jelen volt 12 fő. 

 

Ezt követően a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése 12 igen szavazattal, ellenszavazat 

és tartózkodás nélkül az elmúlt időszak legfontosabb eseményeiről szóló tájékoztatót 

tudomásul vette. 

Több napirendi pont nem lévén az ülést 13:36 perckor berekesztette. 

A jegyzőkönyvben szereplő napirendi pontokhoz tartozó előterjesztések a Veszprém Megyei 

Kormányhivatal részére már megküldésre kerültek. 

k.m.f. 

 Polgárdy Imre Dr. Imre László 

 a megyei közgyűlés elnöke  megyei jegyző 


